

Corporate Actions Adjustments

تعديلات إجراءات الشركات

تاريخ الإصدار: 13 أبريل 2023

Date of Issue: 13 Apr 2023

Contract Adjustment for DEWA Equity Futures Contract

Pursuant to "Dubai Electricity & Water Authority PJSC" shareholders' approval of one-time special dividend payment of AED 1.67 billion (3.34 fills per shares), Members are advised that Dubai Financial Market will adjust its Equity Futures Contracts over "Dubai Electricity & Water Authority PJSC" effective 19th Apr 2023 being Ex-Day for distribution of cash special dividends declared by the company.

Please refer to 'Contract Adjustment_DEWA_19Apr2023.pdf' attachment for further details.

For further information in relation to this Notice, Members should contact:

Email: mc@dfm.ae

Tel.: +971 305 5625/5657/5658/5679

تعديل العقد المستقبلي عن أسهم شركة هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع - DEWA

وفقاً لمصادقة الجمعية العمومية ومساهمي شركة "هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع" على توزيع أرباح نقدية خاصة لمرة واحدة بقيمة 1.67 مليار درهم إماراتي (3.34 فلس لكل سهم)، نفيد جميع شركات الوساطة بأن سوق دبي المالي سيقوم بتعديل عقود الأسهم المستقبلية الخاصة بشركة "هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع" اعتباراً من 19 أبريل 2023 هو تاريخ الاستبعاد من الأرباح النقدية الخاصة المفصح عنها من قبل الشركة.

يرجى الرجوع إلى مرفق "تعديل العقد المستقبلي - DEWA_19Apr2023.pdf" لمزيد من التفاصيل.

لمزيد من المعلومات فيما يتعلق بهذا الإشعار، يجب على الأعضاء الاتصال بـ:

بريد الكتروني: mc@dfm.ae

هاتف: +971 305 5625/5657/5658/5679

[Contract Adjustment DEWA 19Apr2023.pdf](#)

This Dubai Financial Market Announcement will be available on the website at

<https://www.dfm.ae/products/equity-futures/announcements>

Disclaimer: The information in this document is subject to change. This document is not a substitute for the relevant Dubai Financial Market Regulated Derivative Contract Trading Regulation and in the case of inconsistency; the Dubai Financial Market Regulated Derivative Contract Trading Regulation shall prevail.

يمكن الاطلاع على كافة افصاحات العقود المستقبلية في موقع سوق دبي المالي

<https://www.dfm.ae/products/equity-futures/announcements>

إخلاء مسؤولية: المعلومات الواردة في هذا المستند عرضة للتغيير. هذا المستند ليس بديلاً لقواعد عمل سوق دبي المالي ذات الصلة وفي حالة عدم التطابق تسود قواعد عمل سوق دبي المالي، ملاحظة ما لم ينص على خلاف ذلك يكون للمصطلحات المكتوبة بخط كبير التعريفات المخصصة لها في قواعد عمل سوق دبي المالي.